

Pray For Camp2011 为圣经营2011祷告

Speakers' Topic:

Life of Faith 信心的生命 – Bro Leslie Foo
Walk of Love 爱之行 – Pastor Robin Yiu
Discipleship 门训 – Rev Marb Rosal
Mission 宣教 – Pastor Nicodemus Wang
Holy Spirit 圣灵 – Pastor Irene Ailee East

Prayer items 祷告事项:

Speaker 讲员
Campers 营友
Services 聚会
Food 饮食
Activities 活动
Health 健康
Journey 旅程
Weather 气候



CoskTimes 盛港教会周讯

Strictly For Internal Circulation Only 只限会众传阅

SUNDAY SERVICE TIME 主日聚会时间: 10.30am to 12.30pm 早上10.30至中午12.30分

Church of Sengkang 盛港教会

Is called by God to be *welcoming* and *prayerful* community
filled with and led by the *HOLY SPIRIT*

蒙神呼召成为一个被圣灵充满和引导成为
受欢迎和祷告的团体

06 November 2011 二〇一一年十一月六日

OUR COLLECTIONS 我们的奉献

2 Corinthians 8:7 But just as you excel in everything—in faith, in speech, in knowledge, in complete earnestness and in your love for us see that you also excel in this grace of giving

哥林多后书8:7; “你们既然在信心，口才，知识，热心，和待我们的爱心上，都格外显出满足来，就当在这慈惠的事上，也格外显出满足来。”

	Oct'11 十月	Sep'11 九月	Cumulative 累积
Tithe/Offering/Other collection 十一/奉献/其他	15,442.40	17,152.36	
Pledge collection 宣誓 (Monthly target 每月目标\$5,770)	5,551.05	6,450.00	28,941.05
Rental income from tenant 分租收入	3,100.00	3,100.00	21,200.00
Mission Fund 宣教基金	564.00		7,011.00
Church Building Fund 建堂费	500.00		38,740.00
Bible Camp fees 圣经营费	2,240.00	200.00	4,690.00
Bible Camp sponsorship 圣经营赞助金	1,333.00	-	1,333.00
4th Anniversary Offering 四周年奉献		11,309.20	11,409.20
Total Collection 总收入	28,730.45	38,211.56	

If you are making out a cheque, kindly mark
若您使用支票，请填上
“Church of Sengkang Ltd”.

ADDRESS 地址

600 Punggol Seventeenth Avenue, 六百号榜鹅十七道,
Marina Country Club, Marina View 2nd Level,
滨海乡村俱乐部, 滨海景二楼,
Singapore 829734
新加坡邮区八二九七三四
Tel 电话: 6387 6612 / 9646 0704
Website 网站: www.cosk.sg



we go together
Into the Heart of God

2011 营会
我们一同进入神的心

Theme 主题：

You Are Going To Shine like Stars For our Lord

你将为我的主像星星发光

让我们一起去享受

终于等到十一月。倒数开始了！

我们讨论的最后课题就是宣教的意念。宣教并非自初期教会开始，也非从耶稣开始。它始于亚伯拉罕时代。当神应许亚伯拉罕万国将因他而蒙福。当神与亚伯拉罕立约时，祂即开始了宣教，一路延伸到耶稣，而后至教会。神的旨意乃要全地与亚伯拉罕‘信心之父’同蒙福。最终神安置教会，使其执行祂的计划，将祂的福音广传开来。盛港教会便是如此被安置在盛港和榜鹅一神的计划中。

虽然我们晓得天父对环球教会与盛港教会的旨意，我们更须知道宣教的运行。我们听人说过：‘神并不需要我们的才干，却还是选择使用我们’，我却不认同此话。我个人认为这是撒旦的谎言。圣经从始至终，神即召了人作祂在地上的代表。祂召了亚当，亚伯拉罕，再则耶稣出生为人子而非神子，而后教会作基督的肢体，作祂在地上的代表宣告神已与世界和好。

哥后 5:18 一切都是出于神，他借着基督使我们与祂和好，又将劝人与祂和好的职分赐给我们。

这既是我们所宣告的好消息。神不再对世界愤怒，而是借着耶稣在十字架上成就的，使我们与祂和好。又将劝人与祂和好的职分赐给我们，叫人晓得神不再对他们愤怒。若他们愿意接受耶稣为救主与主，神反倒敞开双臂接纳他们。

能够与神同工将福音传给盛港和榜鹅，我觉得乃是我的荣幸。让我们大家一起学习一起同工，来见证神成就祂的计划。当晓得自己自始就与天父同工，是多么使人感到兴奋的事。

在此，我要借此机会感谢所有营友在精神和财务上的支持。

愿神祝福你
Leslie Foo弟兄

LETS US GO AND ENJOY TOGETHER

Finally we are in Nov. The countdown begins!

The final topic our discussion is the topic of Mission mindedness. Missions did not start with the early church, neither did it start with Jesus. It began all the way back to Abraham when God promised him in Abraham all the nations of the earth will be blessed. God began the missions when He cut the covenant with Abraham, and that continued all the way to Jesus and finally the church. The sole purpose of it all is that the whole earth should be blessed with father Abraham. Finally the church was in place to put God's plan into action by sharing the Good News. This is where COSK comes in as part of God's purpose for Sengkang and Punggol.

It is important to note however having known the purposes of God our Father for the universal church and also for COSK, we ought to know the 'how' of mission. It has been said to me God does not need us or our talents but He chose to use us, but I beg to differ. I consider that a lie of the Devil. All throughout the Bible, God required a man to represent Him on earth. He required Adam, then Abraham, then Jesus was born not as God but as a Man, then the church as the Body of Christ to represent Him on the earth to proclaim God as already reconciled the world to Himself.

2Co 5:18 And all things are of God, who hath reconciled us to Himself by Jesus Christ, and hath given to us the ministry of reconciliation;

That is the message that we proclaim. God is no longer angry with the world but has already reconciled us to Himself because of what Jesus did on the cross. And He has further given to us that same ministry of reconciliation to tell others that God is not angry with them, that God has already accepted them and with open arms ready to receive them if they would readily accept Jesus as Lord and Savior.

I don't have to work with God, but I consider it a privilege for to be able to work together with God in bringing His plan to fruition in Sengkang and Punggol as part of His great plan of salvation. Lets learn together and work together and see God's plan come to pass. What excitement that would be knowing that we have set ourselves aside from the beginning to work with God our Father.

I like to take this opportunity to all campers who have shown much support morally and financially.

God Bless.
Bro Leslie Foo

Speaker's Profile

讲员介绍

PASTOR NICODEMUS WANG 牧师

Born 1961
Married to Sister Lisa Kim and blessed with four sons.

1987–1991 Graduated in Theology from Seoul Theological University

1991–Now Member of the Korea Evangelical Holiness Church Overseas Missions Committee

1991 Carried out the ministry of education in Bukahyun Evangelical Holiness Church

1992 Carried out the ministry of music in Taiwan Full Gospel Church

1993 Carried out the full time ministry in Whoalchun Evangelical Holiness Church

1994–1995 Carried out the full time ministry in Newpower Evangelical Holiness Church, as Senior Pastor

1995–2005 Carried out the full time ministry in Chung-do, China

2007–2009 Carried out the full time missionary in Singapore

生于1961
与Lisa Kim 姐妹结婚，蒙福育有四名儿子。

1987 – 1991 毕业于首尔圣经大学，神学院

1991 – 现今 韩国福音主义圣洁教会，海外宣教委员会会员

1991 于Bukahyun 福音主义圣洁教会，执行全职教育事工

1992 于台湾全备福音教会，执行全职音乐事工

1993 于Whoalchun福音主义圣洁教会，执行全职事工

1994 – 1995 于Newpower 福音主义圣洁教会，执行全职主任牧师

1995 – 2005 于中国，Chung-do执行全职事工

2007 – 2009 于新加坡，Chung-do执行全职宣教事工



I am Going to Camp2011

我将前往圣经营2011

I am looking forward with anticipation to a blessed time with the Lord in this coming camp 2011. Time to set apart to strengthen relationship with brothers and sister at COSK.

Many of us take the trouble to ensure the physical body is taken care by taking good nourishing foods, supplements and vitamins. But we ignore the vital part of the body especially the spiritual part. If the spiritual parts are malnourish will definitely affect the physical well-being of the body. In Hosea 4:6. My people are destroyed for lack of knowledge.

So let us take the time to prepare our heart seeking him to speak and to reveal to us his previous words.

All we listen to the speakers at the camp. Let take the trouble to jot down notes, when the Holy Spirit ignite the word so that when we go back we can revisit the portion of scripture and words the Holy Spirit inspired us – Habakkuk 2:2-3.

Also after hearing the word, let us not keep the notes in our closet or library but let us become good disciple to entrust one words to those the Holly Spirit bring us across our path – 2 Tim 2:2.

Bro Michael Soh



我盼望在来临的圣经营2011与主有蒙福的时光。也使用这段时间来坚固与盛港教会弟兄姐妹的关系。

我们当中许多人费心照顾身体：吃营养食品，铺充品和维他命。却忽略了身心最重要的属灵部分。若属灵方面缺乏，将影响整体的健康。何西阿 4:6 我的民因无知而灭亡。

所以，让我们花时间预备自己的心寻求神对我们说话。

当我们聆听营会讲员讲道时，让我们记下笔记。我们再回去查考经文，让圣灵来向我们启示 – 哈巴谷 2:2-3.

聆听了神话语之后，让我们别将笔记留在橱柜或图书馆，让我们成为圣灵启示话语的好门徒 – 提后 2:2.

Michael Soh弟兄

Revival Meeting on 24/10 & 25/10/11

1st Night: We Repented To Be Empowered by The Holy Spirit- Acts 1:8 & Acts 2:38

首晚：我们悔改受圣灵能力充满 使徒行传1:8 及 使徒行传2:38



Ps SIM Pyung Jong, Peter 牧师



YOU WILL NEVER let me Go!
祢永远不放开我



Lord, in Your Name We Are Set FREE From.....
主，藉着祢圣名我们得释放。。。



Lord, hear my cry.....
主，请听我的呼喊。。



Turned To Our Lord... Nobody Can Be Above YOU, Lord Jesus
转眼仰望主。。。无人能像祢，主耶稣

复兴聚会2011年10月25日与26日

2nd Night: Cask To Be Faithful unto Death- Revelation 2:1-4

第二晚：盛港教会至死效忠 - 启示录2:1-4



Worship His Glorious Name 敬拜祂荣耀的名
Korean American-Mandarin Korean- Singapore English
韩籍美国人-中国籍韩国人-新加坡英语



Our Daniels in Cask 盛港教会的但以理



Lord, We Will Stay FAITHFUL unto death
主，我们将至死效忠



Wake service of our late Sis Goh Kiok Eng, aged 101 years at block 459,
Tampines St 42 on 2/11/11
已故 吴桂英姐妹的葬礼，享年101岁于2011年11月2日，大牌459号，淡滨尼42街



Born: 1910
Baptized: December 1998
Gone Home to be with the Lord: 1st November 2011 7:30 am
Wake Service of our late Sister Goh Kiok Eng
on 2nd November, 2011
@Void Deck Block 459, Tampines Street 42
conducted by Church of Sengkang



Accepting Our Lord Jesus as his savior:
Bro NG Boon Lim during the Wake Service and
Sis Ho Swee Siang after the wake service on
Wednesday, 2/11/11
接受主耶稣为个人救主: Ng Boon Lim弟兄于
02/11/11星期三葬礼进行时，而Ho Swee Siang
姐妹是于葬礼过后



Ho Swee Siang listening to the
Message of Christ
Ho Swee Siang姐妹正在聆听耶稣
的信息



Featuring our Pulpit Ministry



We are indeed very blessed with so many biblical trained preachers cum preachers on our pulpit. Our Lord deserves all the praise and thanks for our beloved Rev Dr Canon James Wong, Nicodemus Wang, Rev Marbs Rosal, Ps Robin Yiu, physically-blind Ps Peter Lim, Sis Irene East Loke, Rev. Dr. E S Isaiah. Dr Tan Kok Beng, Rev Dr John Tay as well as foreign preachers like Rev Bruce Mitchell, Don Nicaud. Ps SIM Pyung Jong, Dr. Juan Lopez.

Through these years, we have no lack of good systematic biblical teachings. We have also conducted the renowned "Purpose-Driven Life" by Rev Rick Warren and we this year, we started our Sunday afternoon Hokkien/Mandarin service with excellent biblical teaching from the gospel of Mark. Those who are

attending this afternoon service can testify of the teaching gift of our very own bro Peter Tan. I strongly urge you give yourself one chance to attend our Sunday afternoon service.

Dr. John S H Tay has written various biblical books. Last Sunday, we were introduced to books like "Born Gay", "God's Destiny for You" and "Acts of The Apostles".

Our first Book Review is on Acts of The Apostles

Acts of the Apostles is the first of the series of booklets designed to help busy but committed Christians acquire strong Biblical Foundations for life and ministry. The book can be used as a personal devotional or in a group study. It can also be used to launch the Biblical Study Program in a local church. Participants will greatly benefit from a mentor who has completed the written assessments for the unit or course. The focus is to study the Bible and NOT about the Bible. There is no need for Bible commentaries at this stage as adequate teaching material is found in the book. For maximum benefits, participants are encouraged to study the Bible and to do the exercises and written assessments.

Acts of the Apostles is one of the 12 units of the Biblical Studies Program. Successful completion of all the 12 units will lead to a Diploma of Biblical Studies to be awarded by the Bethany International University.

We plan to talk with Dr. John S H Tay to mentor those of us who are keen to acquire a strong Biblical Foundations for your life and ministry. A detailed program leading to a Diploma of Biblical Studies can be found in this book "Acts of the Apostles" price at S\$10. You may get a copy from sis Jane Aw.

We will launch this Diploma program in Cosk probably next year 2012. Look out in the STimes for more details in the coming months.

讲台事工专题

我们的主配得全感谢和颂赞。我们真蒙福有如此多神学受训的讲员在我们的讲台：我们亲爱的Canon James Wong博士牧师，尼哥底母王牧师，Marbs Rosal牧师，Robin Yiu牧师，盲眼的Peter Lim牧师，Irene East Loke姐妹，E S Isaiah博士牧师，Tan Kok Beng博士，John Tay博士牧师以及海外传道人如Bruce Mitchell牧师，Don Nicaud，SIM Pyung Jong牧师，Juan Lopez博士。

这些年来，我们不乏良好系统性的神学教导。我们举办了Rick Warren牧师的著作“标杆人生”课程。今年的每个主日下午，我们开始在福建/华语聚会卓越地教导马可福音。那些参与者都能见证我们Peter Tan弟兄有教导的恩赐。我强烈地劝勉你给自己一个机会参加我们主日下午的聚会。

John S H Tay博士写了几本神学书籍。上主日，我们介绍了“天生同性恋”，“神赐予你的属命”和“使徒之行”。

我们检阅的第一本书是“使徒之行”

“使徒之行”是一系列书册中的首本，为帮助忙碌虔诚的基督徒在生命和事工上坚固在圣经的根基。这本书能用作个人或小组学习，它也可作地方教会查经课程。参与者能从完成这课程的导师身上受益。它专研考圣经，因为其教导资料齐全，所以无需任何圣经评论。参与者被鼓励查考圣经，做功课和写作业，得以增强最大受益。

“使徒之行”是12本查经课程系列的其一。完成这12系列就能达至伯大尼国际大学的神学文凭。

我们打算与John S H Tay洽谈指导我们当中想要在生命和事工上坚固圣经根基的主内。神学文凭课程开端的这本书籍“使徒之行”售价仅S\$10。你可向Jane Aw姐妹购得。

明年2012，我们可能在盛港教会开始这种神学文凭课程。接下来几个月份的周迅将刊登更多详情。

Sis Serene Khoo & Adrian Ong's testimonial report on their trip to korea

It was truly the Holy Spirit prompting in Adrian's heart that the trip to Korea was made possible. Initially, when the announcement was made and having discussed, there was no impression of any desire to go on this trip. Until the very last minute when it was about to close, Adrian thought the prompting to go on this trip was something we cannot ignore.

He felt that there is a purpose for us to be there, as we all know that all things work together for good to those who loved God, to those who are the called according to His purpose (Rom.8:28). The Spirit searches all things including the deep things in our hearts and during our time in Korea especially attending the early morning prayers that God reveals His purposes.

Truly, the Holy Spirit works in a mysterious way and Adrian and I can now testify that we have been touched and our lives shall never be the same again.

God is able to do exceedingly abundantly above all that we ask or think, according to the power that works in us (Eph 3:20) through faith in the Messiah Jesus. When we extended our stay for another eleven days, we really do not have any idea at all what we will be doing except for the fact that we are proceeding to the prayers' mountain. But God has a better plan for us as it was a very last minute intervention of His grace that we could experienced what farm life is all about. Thanks to Pastor Wang especially to his wife, Lisa and in-laws and all who have instrumented and prayed for our extended stay in Korea. Adrian and I have always wanting to experience farmers' lifestyle and we have the first hand experience now. Our stay in the farm had transformed our lives totally especially having to rest early after a hard day's work and our diet has changed too. It is definitely a very much healthier lifestyle for us and we can identify now that farmer's life is never easy as Adrian used to think.

In conclusion, I would like to thank Senior Pastor David and all who were together with us for a wonderful spiritual experience in Korea. Thanks be to God for granting us this experience of walking in the Spirit for the Spirit discerns all things, that we might know the things that have been freely given to us by God. Amen & Amen.

Serene 和 Adrian Ong韩国之旅的见证

因圣灵感动了Adrian的心，让我们决定前去韩国。刚开始宣布韩国之旅时，我们讨论后并没有要去的渴望。直至最后一分钟，我们再也无法忽视Adrian心中圣灵的感动了。

他觉得我们去韩国有神的旨意，因为我们晓得万事都互相效力，叫爱神的人得益处，就是按他旨意被召的人（罗马8:28）。圣灵晓得万事并知道我们的心意。当我们在韩国，尤其晨祷时，神向我们启示祂的旨意。

圣灵真实奇妙地动工，现在Adrian和我都能够见证我们被摸着，生命不再一样了。

藉着信靠弥赛亚耶稣，神能照着运行在我们心里的大力，充充足足的成就一切超过我们所求所想的（以弗所3:20）。当我们旅程展延多11天，除了想去祷告山，我们就再没有其他计划了。然而，神为我们预备更好的。靠着祂的恩典，我们可以经历农村生活。我们要感谢王牧师，尤其牧师娘 Lisa姐妹和他的岳父母，以及那些协助我们，为我们祷告的主内们。Adrian 和我一直都盼望经历农夫生活，而现在我们能够第一手接触到。农村生活完全改变了我们的生活方式。一天辛劳工作后要早早歇息，饮食习惯也改变了，实在更加健康了。Adrian 和我都认同农夫生活一点都不简单。

总结，我要感谢郭金猷主任牧师和一同前往韩国的同伴们，让我们有一个美好的属灵经历。感谢神赐予我们行在灵里，因圣灵晓得万事，使我们晓得神白白赐予我们的事物。阿门！阿门！



今日讲章

讲员: 郭金猷主任牧师

讲题: 耶和华对摩西说, 这百姓藐视我要到几时呢? - 民数记14:11

经文: 民数记14

背景

约书亚和迦勒同回报迦南地的窥探 (民数记13:17)。他们对抗大多数探子的意见 (民数记13:25-33)。迦勒在摩西面前安抚百姓, 说, 我们立刻上去得那地吧。我们足能得胜 (30节), 他们回报的根基是扎根于对神的委身, 以及神对以色列的应许。

关键

1: 选择冒险甚至牺牲他们自己的性命

民数记14:6-10 ... 撕裂衣服, 对以色列全会众说, 我们所窥探, 经过之地是极美之地。耶和华若喜悦我们, 就必将我们领进那地, 把地赐给我们。那地原是流奶与蜜之地。但你们不可背叛耶和华... 有耶和华与我们同在 (9节)

1:1 摩西与亚伦 - 对神和祂的百姓委身
民数记14:5 - ... 俯伏在以色列全会众面前

1:2 但全会众说, 拿石头打死他们二人 (10节) -
以色列旷野之旅的这关键事故教导我们 - 绝不可自认大多数意见既是正确的 (即使关乎教会)。

1:3 忠心的信徒必须愿意坚立于神的话语, 即使受大多数人的抵挡 -
提摩太后1:15凡在亚西亚的人都离弃我, 这是你知道的。其中有腓吉路和黑摩基尼。

2: 他们背叛信实的神

民数记14:11 -耶和华对摩西说, 这百姓藐视我要到几时呢? 我在他们中间行了这一切神迹, 他们还不信我要到几时呢?

2:1 以色列背叛的中心 - 既是不信, 因他们忘记神过去的信实,

2:1:1 继续信靠祂为他们的主, 以及

2:1:2 凭着祂的话语, 继续相信祂
信靠神既是不信的解药

2:1:3 基督徒背叛神的起因

- 忘记祂的信实
- 神不良善
- 神不公平

3: 神的声誉受要胁

民数记14:12-13 我要用瘟疫击杀他们, 使他们不得承受那地, 叫你的后裔成为大国, 比他们强胜。摩西对耶和华说, 埃及人必听见这事。因为你曾施展大能, 将这百姓从

他们中间领上来。

3:1 摩西对主完全献身 (12节) -

对神的声誉的关切更甚于自己的成就与荣誉

3:2 我们要与祂一起 - 神所成就的一切

3:3 我们要高举祂 - 将荣耀归给祂

民数记14:21-22然我指着我的永生起誓, 遍地要被我的荣耀充满。这些人虽看见我的荣耀和我在埃及与旷野所行的神迹, 仍然试探我这十次, 不听从我的话。

今日信息反思

虽然, 我们无法了解周遭发生的一切事情 - 放眼好好看一看盛港教会..... 即使有如此多不完美, 不成熟的行为举止.... 我们还是可选择坚固那软弱的, 不兴起事端反倒维持平和, 瞩目爱而不是人的软弱, 做个施给者非抢夺者。蒙福的, 让我们彼此相爱, 因神就是爱。

一般上, 巴仙率是指我们能学存的。
若作笔记, 你能更明白和记忆更多。

Today's Sermon

Speaker: Snr Pastor David Kerk

Title of Message :

How Long Will They Refuse To Believe in ME... the Lord said to Moses - Numbers 14:11

Scripture Text : Numbers 14

Background

Both Joshua & Caleb reported on the exploration to the land of Canaan (Numbers 13:17). They stood against the majority opinion of the spies (Numbers 13:25-33). Caleb silenced the people before Moses said “We should go up and take possession of the Land, for we can certainly do it (v30) basing their report on a firm Commitment to God & full confidence in His Promises to Israel.

Main Points

1: Took Calculated Risk Extend of Losing Their Lives

Numbers 14:6-10 ...tore their clothes and said to the entire Israelites assembly, “The **LAND** we passed through and explored is exceeding good, If the **LORD** is pleased with us, HE will lead us into that **LAND**, a land flowing with milk and honey, and will give it to us, Only **DO NOT** Rebel against the **LORD**... the **LORD** is With Us (v9)

1:1 Moses & Aaron - Commitment To God & God's People

Numbers 14:5 - ..fell facedown in front of the assembly

1:2 Assembly Talked About Stoning Them (v10) -

This crucial event in Israel's wilderness journey teaches us that we must **NOT** assume that the majority opinion, even of the church, is Always right.

1:3 Faithful believers must be willing to stand on God's Word even if the majority is against them -

2 Timothy 1:15 You know that everyone in the province of Asia has deserted me, including Phygelus & Hermogenes

2: They Rebelled Against God of Faithfulness

Numbers 14:11 - And the **LORD** said unto Moses, How long will this people provoke/ rebel against **ME**, for all the signs which I have shewed among them?

2:1 At the heart of Israel's rebellion - was Unbelief which grew out of their failure to remember God's past faithfulness,

2:1:1 To **TRUST** Him as their Lord and

2:1:2 To **BELIEVE** Him, according to His word. Trusting God is the antidote to Unbelief.

2:1:3 Causes of Christian's rebellion against God

- Failed to Remember His Faithfulness.
- God Is Not Good
- God Is Unfair

3: God's Reputation Is At Stake

Numbers 14:12-13 I will smite them with pestilence, and disinherit them, and will make of thee a greater nation and mightier than they. And Moses said unto the **LORD**, then the Egyptians shall hear it, (for thou broughtest up this people in thy might from among them)

3:1 Moses fully dedicated to the Lord (v12) -
more concerned about God's Reputation than his own success and honor

3:2 We Want To Stay With Him - All that God has done.

3:3 We Want To Exalt Him - Give Him Glory

Numbers 14:21-22 But as truly as I live, all the earth shall be filled with the Glory of the **LORD**. Because all those men which have seen my Glory, and my miracles, which I did in Egypt and in the wilderness, and have tempted me now,..... have not hearkened to my voice.

Reflection on today's message

although we may not often understand everything happening around us - just take a good and deep look in church of sengkang.....despite so many imperfections, immatured behaviors and conducts.... we can choose to strength the weak or keep peace instead of stir up conflict and be a love-finder instead of a fault-finder or be a giver than be a grabber. beloved, let's love one another for God is **LOVE**.

The percentage is a generalization of what we retain.
Understanding and Remembering are better when we make notes.

ANNOUNCEMENT通告

1. Thank God for Blessings Cosk, so we are going for our year-end dinner at the RiverBoat, details as follows:
Who Is Coming For Dinner! - You
Where Is The Dinner ? - The RiverBoat Marina South Pier
When Is The Dinner ? - Dec 17, 2011
Time of The Dinner ? - 5.30pm to 11pm
How To Get There ? - On Your Own or SBS 402, PA4241, SGY 9305 Y
Dress Code - Casual
Still Unclear: Talk to Bro Peter Tan and Sis Judy Choong
2. Pray Without Ceasing - In the House of Prayer
When : Every Saturday 2.30pm to 4.00pm
Prayer Focus: Camp2011
05/11/11 : Bro Leslie Foo (In Charge)
12/11/11 : Bro Marbs Rosal
19/11/11 : Bro Peter Khoo
26/11/11 : Bro Larry Eio & Sis Sandy Tan
3. 04/12/11 Compulsory Attendance For Campers Briefing and Prayer for all Campers
Venue: Chapel
Time : 2.30pm to 4.00pm
In Charge: Bro David Kerk
4. We thank God for blessing with such wonderful place for Weekly Meeting. Let's refrain from littering the chapel, restrooms or even our pantry.
5. Did you miss a sermon or wish to revisit one?
Talk to bro Larry Eio.
6. Thank God for the many open doors for Cosk to expand God's Kingdom locally or globally. Do uphold the ministry in your daily prayers.

通告

1. 感谢神祝福盛港教会，我们将到RiverBoat享受年终晚餐，详情如下：
谁来享用晚餐! - 你
晚餐在哪享用? - The RiverBoat, 滨海南码头
晚餐哪天享用? - 12月17日2011
晚餐什么时间? - 5.30pm 至 11pm
如何前往? - 自行前往 或SBS 402, PA4241A, SGY9305Y
衣着 - 轻松
还不清楚: 向Peter Tan弟兄和Judy Choong姐妹询问
2. 不住祷告 - 祷告之殿
何时: 每周六2.30pm 至4.00pm
祷告重点: 圣经营2011
05/11/11 : Leslie Foo弟兄 (负责人)
12/11/11 : Marbs Rosal弟兄
19/11/11 : Peter Khoo弟兄
26/11/11 : Larry Eio弟兄 和Sandy Tan姐妹
3. 04/12/11 所有营友必须出席
向所有营友讲解和祷告
地点: 会所
时间: 2.30pm 至 4.00pm
负责人: David Kerk弟兄
4. 我们感谢神祝福我们有美好的会所作每周聚会之用。让我们避免在会所，洗手间，杂物房乱丢垃圾。
5. 你是否错过任何讲道或希望重新聆听? 请向Larry Eio弟兄询问。
6. 感谢神为盛港教会开启多扇门，在本地和国际开拓神国。请在你的每日祷告中記念这工。